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Lugt, Arjen van der

Van: Mark Kruiswijk <mark.kruiswijk@hotmail.com>

Verzonden: dinsdag 1 juni 2021 19:38

Aan: Lugt, Arjen van der

Onderwerp: Vragen BKP Westerwal

Hoi Arjen,  

 

Hierbij nog een tweetal vragen over het BKP Westerwal voor het forum ruimte van donderdag 3 juni.  

 

- wat zijn de meerkosten voor binnenstad armaturen t.o.v. normale armaturen voor de Six locatie? Binnenstad 

armaturen voor de Six locatie hebben wat ons betreft de voorkeur. Zo wordt het gebied echt bij de binnenstad 

betrokken.  

- in het stuk staat dat zonnepanelen niet richting straatkant worden geplaatst. De opbrengsten van niet ideaal 

geplaatste zonnepanelen zijn tot 36% lager. Heeft dat niet te grote gevolgen voor de opbrengsten? Om hoeveel 

woningen gaat het? Zijn er dan geen alternatieven te bedenken zoals al in het stuk staan (in het dak verwerkte 

panelen of rechte vierkanten aan panelen) om de opbrengsten van het opwekken te verhogen?  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Mark Kruiswijk  


